
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Oj, będzie sie działo! czyli dobrze to już było...
Andrzej Nalepa

  

W dniu wczorajszym (8 kwietnia) odbyło się spotkanie Dyrekcji Elektrowni Bełchatów z przedstawicielami Związków
Zawodowych działających u Pracodawcy.  

Omawiane były sprawy   

    -  związane      z zapowiedzianym wydzielaniem niektórych działów w ramach centralizacji.  Nasz Związek
podtrzymuje zdanie, że jesteśmy w sporze zbiorowym ze względu      na naruszanie przez Pracodawcę podpisanych
Porozumień oraz Ustawy o      Związkach Zawodowych w związku z wydzielaniem – stosowne pismo złożyliśmy 24
lutego tego roku,

    -  sprawa      bazy(czyli wysokości średniej płacy)od jakiej liczony będzie mechanizm wzrostu wynagrodzeń
wynikający m.in. z podpisanego w grudniu      2013r przez nasz Związek Porozumienia (przypomnijmy, ZZPRC nie
podpisywał w      2012, oraz 2013r żadnego porozumienia z Pracodawcą, które pozwalałoby na      obniżenie średniej
płacy za lata 2012, 2013 w Elektrowni Bełchatów)

    -  sprawy      związane z dalszym procesem restrukturyzacji planowanym przez PGE S.A., PGE      GiEK S.A. Będą
dalsze wyłączenia, ma być na nowo określona definicja      „procesu podstawowego” (czytaj: które stanowiska mają
wedle Prezesów ostać      się w Elektrowni, a co prawdopodobnie zostanie wyłączone, będą podjęte      również próby
ponownego określenia , które stanowiska wymagają      konieczności pracy w porze nocnej (lub inaczej , które
„wylecą” z „czterobrygadówki”).      Dodać należy , że proces ten jest w fazie początkowej... 
  

  

Zarząd ZZPRC na posiedzeniu 17 kwietnia szczegółowo przeanalizuje uzyskane informacje i podejmie stosowne
decyzje.   
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